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Výroční zpráva o činnosti SDH Radslavice v roce 2022 

1. Zpráva o činnosti kolektivu mladých hasičů 

Sestavil: Jakub Janáček 

Vážené sestry, bratři, vážení hosté. Dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil s činností kolektivu 

MH. K dnešnímu dni čítá náš kolektiv celkem 20 členů. Z toho 8 ve starší kategorii, 11 v mladší a 1 

dorostence. V letošním roce jsme se sešli přibližně na 40 schůzkách. Trénovali jsme na pohárové 

soutěže v požárním útoku zařazené do VC OSH Přerov, ale hlavně na obě kola soutěžní hry 

PLAMEN. Tréninky probíhali v první půlce sezóny většinou v KD a ve sportovním areálu SK 

Radslavice. Od druhé poloviny sezóny jsme se přemístili do areálu bývalého koupaliště 

v Radslavicích. 

Hra PLAMEN ročníku 2021-2022 byla zahájena ještě v roce 2021 a to prvním kolem -  závodem 

požární všestrannosti,  konaným 2.10.2021 v Přestavlkách. Zde se zúčastnilo v obou kategoriích 

celkem 50 hlídek. V mladších to bylo 21 hlídek, naši obsadili 10. místo. V kategorii starších bylo 29 

hlídek a naši obsadili 17. místo. 

Po tomto prvním kole hry PLAMEN jsme se začali připravovat na druhé kolo, které probíhalo 

tradičně na fotbalovém stadionu v Hranicích a v Soběchlebech. Druhé kolo proběhlo ve dnech 21.-

22.5.2022. V kategorii mladších se zúčastnilo celkově 19 družstev a naši se celkově umístili na 17. 

místě.  V kategorii starších se zúčastnilo 23 družstev a naši bohužel skončili na posledním 23. místě. 

Po obou kolech hry PLAMEN se již rozběhl kolotoč závodů v požárním útoku zařazených do VC 

OSH Přerov. Pro letošní rok bylo vypsáno celkově pro obě kategorie 14 závodů. Novinkou pro 

letošní rok byla soutěž 60 m s překážkami na vybraných soutěžích. Se staršími jsme objeli celkem 11 

závodu a celkově jsme obsadili 17. místo. S mladšími jsme absolvovali celkem 10 závodů a obsadili 

celkově 12. místo. V disciplíně 60 m s překážkami se zúčastnili pouze dva zástupci, Barča 

Černošková a Tomáš Bartl. Barča obsadila celkově ve své kategorii 25. místo. Tomáš obsadil 

celkově 27. místo ve své kategorii. 

Těmito soutěžemi jsme splnili podmínky pro znovu pořádání VC v Radslavicích, kdy se předvedou 

oba kolektivy v domácím prostředí 10.9.2023.  

Po skončení VC OSH Přerov následovala příprava na novou sezónu a konkrétně 1. kolo hry 

PLAMEN sezóny 2022-2023 v závodu požární všestrannosti, které se tentokrát konalo ve 

Staměřicích dne 1.10.2022. Zde se v obou kategoriích zúčastnilo celkem 52 hlídek. V kategorii 

mladších se zúčastnilo 19 hlídek a naši obsadili celkově 8. místo. Ve starších bylo 33 hlídek a naši 

obsadili 15. místo.    

Mimo těchto daných závodu jsme se ještě zúčastnili soutěže TFA Junior v Soběchlebech 16.10.2022. 

Na této soutěži jsme měli čtyři zástupce. Každý ze zástupců soutěžil ve své kategorii. Děti si 

vyzkoušeli i jinou soutěžní disciplínu než požární útok nebo štafety. Nejlepším výsledkem bylo 3. 

místo Vojty Popa. 

V průběhu roku se kolektiv nevěnoval jenom pouze soutěžím, ale i určité formě vzdělávaní, zábavy i 

pomoci v pořádání akci našeho sboru. 16.7.22 se větší část kolektivu zúčastnila jízdy člunem na 

rybníku na Potštátě. Dále se zúčastnili prohlídky stanice HZS v Přerově dne 18.8.22. Tímto bych 

chtěl výčet činnosti MH za uplynulý rok ukončit. Závěrem chceme společně s Jarmilou poděkovat 

všem, kteří nám s přípravou družstev pomáhali a věříme, že i v příštím roce se budeme moci na 

jejich pomoc spolehnout. 

Vám všem chceme popřát po zbytek vánočních svátků příjemnou rodinnou pohodu, hodně štěstí a do 

nového roku pevné zdraví a osobní spokojenosti. Děkuji za pozornost. 

 

2. Zpráva velitele sboru 

      Sestavil: Martin Kudrna 

Sestry a bratři, vážení hosté, dovolte mi, abych vás seznámil s činností jednotky v tomto roce. 

Jednotka Radslavice je zařazena do kategorie JPO 3, je určena k zásahu, jak v katastru vlastním, tak 
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v katastru okolních obcí. Je také jednotkou předurčenou k zásahům u dopravních nehod. Letošní rok 

se nám vrátil do zaběhlých kolejí, jak jsme byli zvyklí před covidem.  Aby mohla jednotka zasahovat 

u různých typů událostí, musí procházet její členové odbornou přípravou.  V únoru školením 

jednotky na vozidlo Scania, umístění věcných prostředků ve vozidle, seznámení strojníků 

s řízením, obsluhou čerpadla a nástavby vozidla a ještě pravidelné školení p. Ležákem. V březnu 

školení vedoucích mladých hasičů v Bohuslávkách, zde byli Janáček Jakub a Svozílková Jarmila. 

Opakovací školení jeřábníků a vazačů.  V červnu školení části jednotky LIFEPAK na stanci 

v Lipníku. Seznámení a vyzkoušení obsluhy  defibrilátoru, který jsme zakoupili v loňském roce. 

Toto se opakovalo pro zbytek jednotky ještě v červenci a srpnu.    17. července opakovací školení 

VMP na Počtáckém rybníku. Spojené s ukázkou a svezení na člunu pro naše mladé hasiče.  23. září a 

28. října odborná příprava ve vyprošťování u nás doma, kterou nám udělal Staňa Jemelík ml..  7. – 9. 

října vyprošťování Zbiroh.  Zde byli Janáček Jakub a Lukáš Stecker. Každoročně pořádané školení 

nových NDT stanicí v Přerově se od nás toto oprávnění získal  David Černošek a Mara Hradil.  26. 

října jsme vyslali 4 členy na vyprošťování do Úhelnic, zde si vyzkoušeli stříhat fungl nová auta z Ml. 

Boleslavi. Naši velitelé si prošli elerningem HZS pro získání způsobilosti velitele a také strojník Jiří 

Janáček, kterému končila platnost osvědčení.   2. a 3. prosince Mara Hradil a David Černošek byli na 

odborná příprava v Prostějově základy zdravotních znalostí. 

Letos soutěží sezóna začala 26. března Radslavskou Přilbou. Po dvouleté odmlce jsme uspořádali její 

19. ročník. Z celkově deseti přihlášených družstev jich nakonec přijelo poměřit síly jen devět. Soutěž 

to byla s mezinárodní účastí. Navštívili nás kamarádi z Chrzelic,   Sveržova a Zlatého. Upravili se 

disciplíny vzhledem k počtu družstev. Věž v koutě sloužila letos jen pro reklamu. Zachovala se 

odpolední štafeta, testy psaly jen řidiči a oblékání zůstalo. V noci plnila družstva už jen 10 disciplín. 

První místo obsadili Dřevohostice, druhé místo  Sveržov a třetí Radslavice.   22. -24. dubna jsme se 

vypravily na družební návštěvu do Sveržova. Zde se ve Zlatém konala Noční soutěž O nejzdatnějšího 

hasiče. Naše družstvo bylo mezinárodní, protože jsme dovezli málo soutěžích, byl jeden člen 

družstva doplněn místními. Z celkového počtu 11 družstev jsme obsadili pěkné osmé místo. 7. 

května pořádal SSK Radslavice tradiční střelecký den. Dali jsme dohromady dvě družstva střelců. 

Obsadili  první a šesté místo. V jednotlivcích Jiří Janáček zvítězil a Martin Klar byl třetí. O den 

později se na místním hřišti konala Okrsková soutěž v požárním sportu. Tato soutěž se již řádku let 

pořádá pro Pavlovský a Prosenský okrsek.  Z Pavlovského okrsku přijelo 6 družstev. První 

Radslavice, druhý Tučín a třetí Hradčany. Na 100m překážek vyhrál v jednotlivcích Lukáš Stecker, 

třetí dokončil Mikulík Aleš a čtvrtý byl Gadlena Michal. V požárním útoku O pohár starosty 

prosenského okrsku jsme dokončily útok na čtvrtém místě.  Další naší tradiční soutěží je Hasičské 

odpoledne. Letos se konalo v neděli 3. 7.  na hřišti SK Radslavice.  Hasiči z Raslavic přijely už 

v pátek. Po večerním posezení na hasičárně a prohlídky obce vyrazily v sobotu s Kubou Janáčkem a 

Jarmilkou Svozílkovou na návštěvu do nové Přerovské stanice HZS. Poté následoval oběd 

v Osečance, návštěva pohárové soutěže v Olšovci  a prohlídka s výkladem historického centra 

Olomouce. V neděli na koňky přijeli ještě Chrzeličáci. Takže zase mezinárodní soutěž. Celkem bylo 

šest družstev.  Vyhrála Šišma druhé Prosenice a třetí Chrzelice. Také pro širokou veřejnost byl 

hasičský víceboj, zde sedm družstev. Vyhrály Raslavice, druhé Radslavice a třetí Šišma. V guláších 

při mysliveckém odpoledni naši kuchaři pod vedením Leoše J. získaly druhé místo. 23. června soutěž 

v Tučíně O pohár starosty Tučína,  Radslavice vyhráli, druhé Hradčany a třetí Tučín. Tentýž den 

soutěž koněk v Zašové, osmé místo z deseti družstev. 20. srpna tradiční Šišemský krtičák na místním 

hřišti. Soutěž se skládala ze dvou disciplín, tajné a požárního útoku na 2B. Radslavským se povedlo 

zase vyhrát. Druhá Šišma a třetí Bezuchov. O víkendu 15. A 16.října proběhla soutěž TFA 

v Soběchlebech. V sobotním závodu dospělých nás reprezentovali vedoucí kolektivu MH Jarmila, 

Kuba a Marek Hradil.             

    Stejně jako v předchozích letech i letos jsme byli v únoru nápomocni SK Radslavice při vodění 

medvěda s hudební produkcí. 18. června jsme zajistili ukázku hašení historickou technikou v obci 

Tučín při oslavě 100. let Sboru. Svou troškou přispěli i Radslavičtí mladí hasiči s ukázkou požárního 
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útoku. Ve stejný den jsme také dělali ukázku hašení koňkou v Bezuchově u příležitosti sjezdu rodáků 

a 110 let založení sboru. Zde to bylo i s koňským spřežením. V květnu pomoc s regulací dopravy při 

cyklistickém závodě Mamut tour. 10. září ráno vyrazila delegace šesti členů na Dálkovou dopravu 

vody Koňkó přes 3. kraje, do Úsobrna. Zde se sjelo 38 koňek. Voda se přepravovala na vzdálenost 

3800 m.   V listopadu jsem naplnil vodou na závodišti, Radslavický brod před skokovým dnem. A 

ještě Alda  nasvítil Scaniou Radslavickéhý Halloween, pořádaný základní školou. 

Nejen školením a soutěžemi je živ hasič. Naší hlavní náplní je pomoc bližnímu v nesnázích. 

V letošním roce u nás houkalo celkem 22.x  

9. x požár V lednu Radslavice  ke skále 362.   V březnu les Sušice Hlinsko, polní porost tráva 

Prosenice,  Pož. Nízké budovy nádraží Prosenice. Toto vyhoukáno při RP. protože jsme neodhlásily 

jednotku z výjezdu. V červnu skládka Hradčany, polní porost vedle D1 Buk, kombajn u Tučína. Les 

Veselíčko u rybníku Lukavec v srpnu. Zatím poslední oheň 24.prosince těsně před devátou večer 

v Tučíně 117, zde zahoření kuchyňské linky. 

5. x dopravní nehoda  leden nehoda dvou nákl. vlaků na nádraží v Prosenicích.   V březnu DN. OA. 

Pavlovice u Přerova. V červnu cyklista + os. auto na Grygovském mostě. Taktéž v červnu OA 

+motorka na Přerovské 144, V září OA a strom u Pavlovic. 

6. x technická pomoc,  1x strom na Tučínské cestě, 2x transport pacienta V zahradách 311,  1x 

záchrana osob z uzavřených prostor U mlékárny 100, 1x likvidace obtížného hmyzu tamtéž, 1x  únik 

nebezpečných látek Přerovská 175.  

Jedno taktické cvičení okrsku Pavlovice, dálková doprava vody ze šišemského rybníka k požáru 

kravína.  Jedno prověřovací cvičení pro JSDH Radslavice, požár ubytovacích zařízení a záchrana 

osoby, Sportovní 360.   V březnu byl zajištěn dohled nad pálením železničního vagónu na středisku 

v Sušicích, ve stejném měsíci dohled nad pálením na závodišti v Radslavicích.  V září vyplavená 

budova školy, od prasklé pancéřové hadičky k umyvadlu. Na štědrý den po dvanácté proplach 

kanalizace u Tally na sušické.  U těchto tří událostí se siréna nespouštěla. 

Do našeho vybavení  letos přibyly pět  zásahových obleků Tiger, pět kukel k oblekům, dvoje 

zásahové boty, 300 litrů pěnidla, přilba HPS 7000 PRO, dresy pro mladé hasiče, sada 60 m překážek. 

Firma Holík nám darovala dvoje pracovní rukavice za poškozené. Pořízeny byli čtyři antény na ruční 

RST, 11 ks pracovních stejnokrojů PS II. 

     4 února dodala firma Kobit ze Slatiňan novou cisternu. Zařazena do výjezdu 9. března. Liazka si 

v lednu byla vyzkoušet svůj nový domov v Tučínské hasičárně a vlezla se. Následně byla v březnu 

prodána do Tučína, kde věřím že bude nadále sloužit.                                                                                                                       

       Abychom mohli používat naše vozidla probíhala na nich údržba a opravy dle potřeb každého 

z nich. Postupně všechny prošly technickými prohlídkami. Technickou prošel v říjnu i člun na 

plavební správě Přerov. Na fordu se vyměnily dvě pneumatiky a opravily se vstřikovače paliva, ještě 

jako záruční servis. V avii jsme vyměnili sedačku a upravily prostor kabiny.   4 dýchací přístroje 

Drager byly na revizi  Ostravě. Na jaře se nám podařilo dokončit zvedání člunu pod strop garáže. Byl 

realizován servis na VZ Lukas a oprava jeho motorové jednotky. Také byl opraven ruční hasící vaku 

Ermak pro hašení lesních požárů a vakuová matrace. Uskutečnil se servis a garanční prohlídka NA 

JNK Iveco (podvozek i nástavba) oprava brzd, výměna uražených  zrcátek po nezaviněné dopravní 

nehodě. Servisem prošlo plovoucí čerpadlo i kotoučová pila. V hasičárně bylo odpracováno   897   

hodin v 62  dnech. 

 Za všemi těmito pracemi je obrovské úsilí, které naši členové každý rok odvedou. Věřím, že i přes 

hektické tempo dnešní doby si najdou naši hasiči dostatek času na to, aby se mohli věnovat práci pro 

náš sbor. Všem, kteří se jakkoliv podílí na činnosti a propagaci našeho sboru děkuji z celého srdce. 

Děkuji také  obci Radslavice a všem podporovatelům  za jejich podporu.  

Na závěr všem přítomným mnoho zdraví a štěstí ve zbytku tohoto a v celém příštím roce.  

Děkuji za pozornost.  

 

3. Zpráva starosty sboru 
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Sestavil: Stanislav Jemelík 

Sestry a bratři, dámy a pánové, vážení přítomní. 

Bilancujeme dnes zanedlouho končící rok 2022, jež nám po dvouleté odmlce přinesl postupný návrat 

k dříve běžnému životu s tradičními akcemi z hlediska ustupující epidemie Covidu 19, současně však 

do našich životů přinesl nové překážky a rizika vyplývající z mezinárodní politické situace, zcela 

nečekaná a nepříjemná, jako předchozí pandemie. Dopady všech zmiňovaných událostí pocítil a 

pociťuje každý na sobě i své rodině a je velmi důležité nepříznivým okolnostem zcela nepropadnout 

a nalézt prostor i pro podporu tradičních hodnot a aktivit, ke kterým zcela jistě patří i dobrovolná 

požární ochrana. Vracíme se rovněž k tradičnímu a osvědčenému štěpánskému termínu VVH, který 

sbor provází již od roku 1960. 

Z pohledu naší činnosti a aktivit sboru tak dnes bilancujeme rok velmi bohatý. Tradičně jsme jej 

zahájili již 8. ledna společným novoročním výstupem na Helfštýn. Pořádání hasičského bálu stále 

ještě nebylo možné, avšak 30. dubna jsme již společně oslavili svátek našeho patrona sv. Floriána. 

Nejprve mší v kostele sv. Josefa, po které v tomto sále následovala valná hromada sboru. Ta byla 

současně VVH za rok 2021. Zástupci našeho sboru se již dopoledne zúčastnili obdobné akce 

v sousedních Pavlovicích, navíc spojené s žehnáním zásahového vozidla CAS 25 Liaz. Slavnost 

žehnání se uskutečnila 25. června i v Šišmě, kde posvětili rekonstruovanou hasičskou zbrojnici a 

nový dopravní automobil Ford Transit. Slavnostní uvedení do života obce jako součást CM slavností 

uspořádal i náš sbor. Korporativní účastí jsme podpořili slavnostní mši, po níž následovalo žehnání 

nové CAS 20 Scania, které za účasti hostů, v čele s hejtmanem Olomouckého kraje Josefem 

Suchánkem a za účasti našich družebních přátel z Chrzelic, provedl otec Zdeněk Mlčoch. Křestu za 

sbor se pak ujal Jirka Vyňuchal. „Křest ohněm“ v tu dobu měla cisterna již dávno za sebou, neboť 

její první ostrý výjezd se uskutečnil k dopravní nehodě již 12. března a se skutečným ohněm bojovala 

již nablyštěná a vyzdobená i v předvečer slavnostního žehnání, trochu symbolicky na skládce 

v Hradčanech.  

Po pěti leté přestávce, způsobené tříletou nepřízní počasí a dvěma lety covidových omezení, se 2. 

září podařilo uspořádat naši tradiční akci - Ukončení prázdnin. Volný termín se jen těžko hledal, 

páteční odpoledne nebylo zcela ideální, ale akce doufám proběhla k plné spokojenosti všech 

účastníků a zakončena byla až s nastupující tmou. Na Radslavské hody jsme se společnou účastí 

připojili k průvodu a mši svaté při oslavách 90-ti let posvěcení kostela sv. Josefa, spojených 

s žehnáním opravených varhan. Stejným způsobem jsme zajistili, včetně vlajkového doprovodu a 

kladení věnce, i oslavy 28. října. 7. prosince se členové sboru připojili k celostátní pietě za zemřelého 

hasiče Jana Dvořáka ze Skalice u České Lípy, který zahynul 30. listopadu při požáru rodinného 

domu v Arnultovicích. Hasičskou zbrojnici při této příležitosti zdobil černý prapor, což se v tomto 

roce, bohudík, neopakovalo pro odchod žádného z našich členů. V myšlenkách jsme pak na poslední 

cestě doprovodili dlouholetého příznivce sboru a častého účastníka našich akcí a VVH Petra 

Němečka. Hasičské řady opustil i dlouholetý starosta sboru z Tovačova Josef Pavlík. Z těch 

radostnějších událostí vzpomenu vítání do života Dominka Rakovana, naše blahopřání k 60-tým 

narozeninám přítele ze Sveržova Pavla Celucha, či blahopřání řediteli HZS OLK Karlu Kolaříkovi 

k jeho jmenování do hodnosti brigádního generála. Po několikaleté odmlce byla letos podána 

přihláška do ankety Dobrovolní hasiči roku, a to se zásahem jednotky při požáru rodinného domu Ke 

Skále 362, která však nebyla vybrána k veřejnému hlasování. V průběhu postupného uvolňování 

epidemických opatření se zástupci sboru účastnili jednání orgánů sdružení. 25. listopadu proběhlo 

SPS OSH Přerov v Lipové, třikrát zasedal aktiv okrsku Pavlovice, který by se od příštího roku měl, 

na základě jeho žádosti, rozšířit o obnovený sbor ze Želátovic. Stejně jako v našem sboru byla za 

účasti zástupců našeho sboru bilanční jednání ve sborech okrsku. Zástupce sboru byl zvolen do 

kontrolní komise MAS Moravská brána. Uskutečnilo se také setkání členů aktivu zasloužilých hasičů 

okresu Přerov, kterého se 20. října zúčastnili 4 naši členové. Akce byla zahájena prohlídkou nové 

stanice HZS v Přerově a pokračovala posezením v Horní Moštěnici. Činnost sboru řídil výbor 

v kontextu schváleného plánu činnosti a aktuálních potřeb. V průběhu roku se sešel na sedmi 
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jednáních. K dnešnímu dni čítá členská základna 124 členů. V průběhu roku se 30.4. uskutečnila již 

vzpomínaná valná hromada.  

Do oblasti preventivně výchovné činnosti řadíme i prezentaci sboru. Trvalou informovanost 

členského základny i veřejnosti zajišťovali operativně aktualizované webové a facebookové stránky 

a vývěsní skříňka na HZ, za což patří dík Stanislavu Jemelíkovi ml. a všech členům, kteří dodávali 

podklady pro zveřejnění informací. Za významnou v oblasti propagace považuji i akci pro děti 

Slaměníkovi mateřské školy, která se uskutečnila 10. června na hřišti. Pro děti byly nejen připraveny 

ukázky techniky, výstroje a výzbroje sboru, ale všechny si mohly zasoutěžit a vyzkoušet disciplíny 

soutěže TFA, upravené do dětské podoby. Ostatně v souvislosti s užíváním nové cisterny bylo 

ukázkových akcí hned několik. Mimo již zde zmiňovaných oslav například 24. června Vítání jara u 

Rýnského rybníka v Prosenicích, či 16. srpna ukázka na táboře mladých hasičů v Pavlovicích. 

V reakci na naši výzvu se žáci ze ZŠ zapojili do soutěže Požární ochrana očima dětí. Žádná 

z výtvarných prací však v okresním kole soutěže nebodovala a tak se o sladkou odměnu pro malé 

výtvarníky postaral náš sbor. Zapojení žáků školy je přislíbeno i pro nový ročník 2023, do kterého se 

již také zapojí členové kolektivu MH. První výtvarné počiny se nám již scházejí.  

V oblasti financování sboru se podařilo celkem úspěšně zajistit činnost a aktivity sboru. Kromě 

věcných darů se od firem Pramakon Prague, s.r.o. a Moravská zemědělská, a.s., podařilo financovat 

náklady Radslavské přilby. Sbor finančně podpořila i firma KOBIT-THZ CZ,s.r.o.  Z programu č.1 

obce Radslavice sbor obdržel podporu ve výši 21tis. Kč. V průběhu roku byl realizován přislíbený 

dar ve výši 45 tis. Kč  z Hasičského fondu Nadace Agrofert, za který byl pořízen AED Lifepack 

1000. Sbor pro obec připravil úspěšnou žádost v objemu 50 tis. Kč z tohoto fondu na nákup 

zásahových obleků, která byla rovněž v závěru roku realizována jako spoluúčast na dotaci 

Olomouckého kraje (45600,- Kč). Sbor i v tomto roce využil dotace MŠMT ČR, zprostředkované SH 

ČMS, na MTZ kolektivu MH. Věcnou podporou pro nově nastartovaný kolektiv MH je dodaný 

nůžkový stan 3x3m od firmy Meopta-Optika. Na samý závěr roku pak na účet sboru dorazilo 8500 

Kč, v rámci zaměstnaneckého programu „Dary JAP pomáhá“ od firmy JAP Future,s.r.o. Přerov. Tuto 

skutečnost považuji za velmi významnou zejména proto, že iniciativa získávání podpory byla na 

straně rodičů člena kolektivu MH, v tomto případě manželů Oprchalových. Věřím, že tento počin se 

stane inspirací i pro další a každého člena sboru, neboť v oblasti financování se zatím angažovali jen 

funkcionáři sboru, kteří se snaží využívat všech dostupných možností k získávání zdrojů. Zde je 

nastíněna nová cesta a možnost, již by sbor právě bez aktivity zvenčí nedokázal nalézt. Jako 

každoročně byla provedena inventarizace majetku sboru, zpracována a zveřejněna účetní závěrka 

roku 2021. Sbor v roce 2022 po vyhodnoceném výběrovém řízení zřídil nový běžný účet u Komerční 

banky. Volné finanční prostředky se snažil alespoň částečně zhodnotit na termínovaném účtu. 

Celkové příjmy za rok 2022 činily 195 980,00 Kč, výdaje pak 527 733,81 Kč. Hospodaření roku 

2022 tedy skončilo schodkem ve výši 331 753,81 Kč, z čehož však částka 300000,- Kč představuje 

termínovaný vklad u KB a.s. Jelikož část výdajů sloužila k pořízení majetku sboru, vzrostla jeho 

meziroční hodnota o 37 883,19 Kč. Po vyřazení některého poškozeného nebo nefunkčního majetku 

tak sbor k 31. 12. 2022 vykazuje majetek ve výši 1 273 649,77 Kč.  

      Zcela mimořádnou událostí uplynulého roku bylo převzetí nového zásahového vozidla CAS 20 

Scania. V loňské zprávě jsem popisoval aktivity a úsilí vedoucí k získání dotace a samotné výrobě 

vozidla, které však vyčekaným, dvakrát odloženým převzetím určitě neskončilo. I v letošním roce se 

k vozu vázala spousta administrativy a komplikací v podobě vad a nedodělků, které jsme si úplně 

nepředstavovali a které místy kalily radost z nového vozu. Ani tyto skutečnosti však nemění nic na 

tom, že jednotka nově disponuje vysoce moderní technikou pro svou zásahovou činnost na nejednu 

další desítku let. Z technickými obtížemi se úspěšně daří vypořádávat i díky trpělivosti Jirky 

Vyňuchala, pro plnou využitelnost v operačním řízení však musí být aktivní všichni členové 

jednotky a nespokojit se s prvotním zaškolením, ale trvale zvyšovat své odborné znalosti. Taktéž 

ještě jednou děkuji Zastupitelstvu obce Radslavice za moudré rozhodnutí a zafinancování nákupu 

nové cisterny. 



                    Sbor   dobrovolných   hasičů   Radslavice  
                                     Na Návsi 70, 751 11 Radslavice                                     IČO 49558170       

V souvislosti s příchodem nové cisterny byly v roce 2022 v oblasti techniky učiněny další velmi 

rázné kroky. CAS K24 Liaz byla posunuta do Tučínského sboru, CAS 25 RTHP zamířila do 

Kovozoo ve Starém městě u Uherského Hradiště. Na stejném místě najdete i Tatru 805 z Blazic, 

kterou měl sbor ve výpůjčce od roku 2008 od kdy ji v obci také garážoval. Obec letos po více než 

ročním odstavení opustil i nákladní automobil JNK A31. Jak sami vidíte, proběhla celkem radikální 

čistka našich veteránů. 

 I v roce 2022 se uskutečnilo několik florbalových sobot včetně vrcholu sezony, Silvestrovského 

zápasu svobodní - ženatí. Ten z přelomu roku 2021/2022 byl ukončen remízou, letošní nás čeká za 

pět dnů a všichni jsou na něj samozřejmě zváni. Stejně jako v předchozích letech byla k doplnění 

našich zásob vypálena hasičská slivovice.  

Velkou radostí mě osobně naplňuje vydařené obnovení činnosti kolektivu MH, kterou se v první 

úplné sezoně Kubovi a Jarmile, i za pomoci dalších členů, podařilo krásně rozjet a nezbývá než jim 

popřát dostatek sil do dalších let. Totéž je ostatně nutno popřát i nám všem. Děkuji všem členům a 

příznivcům za práci a podporu v končícím roce 2022. Přeji hodně zdraví, štěstí, pohody a klidu 

v osobním životě, který nám všem o to více umožní aktivní zapojení do činnosti a aktivit našeho 

hasičského sboru. Máme za sebou další překotný, ale z pohledu sboru jistě úspěšný rok. Již za pár 

dnů vstoupíme do nového roku 2023, který nám přináší další významný milník v podobě připomínky 

130. výročí založení hasičského sboru v Radslavicích. Věřím, že si toto jubileum dokážeme důstojně 

připomenout a i nadále společně plnit odkaz našich předků a nést jimi předanou štafetu do dalších 

úspěšných let.  

Ještě jednou všem děkuji za odvedenou práci a podporu. Vám zde přítomným za pozornost, 

věnovanou rekapitulaci činnosti sboru v roce 2022.  

 

V Radslavicích dne 23.4. 2023 

                                                                                          Stanislav Jemelík 

                                                                                             starosta sboru 

 

 


